

LèPRESSO



ARABIC COFFEE & TEA DALLAH

BOIL WATER & HEAT MILK

LPARCTM

SAFETY INSTRUCTIONS

Read carefully all the instructions before use

- Do not immerse the Dallah base or Control base with water when cleaning
- Do not operate the Dallah without adding any liquids
- Do not add Coffee Powder before boiling, in other words do not add Coffee Powder before the device asks you to do that as this may lead to make the liquid effervesces outside the Dallah which may lead to burns if you touched the hot surface.
- The Dallah must be operated on a flat surface away from edges to avoid accidents
Do not plug the wire into the socket if it touched water or any other liquids
- Strict supervision is necessary when the device is being used near children
- Always unplug the wire from the socket when the device is not in use. Give enough time for the Dallah to cool down before cleaning
- Do not turn on the Dallah if wire or socket is damaged
- Do not put the Dallah near gas or hot stove when you turn on
- Do not move the Dallah while in operation

Important Remarks

- Coffee flavor depends on the quantity of coffee powder and cardamom you add. Same for tea
- Warning: Connecting to 110 V may damage the device
- Do not fill over the minimum of the Dallah or Teapot
- Do not clean the Dallah or Teapot from the bottom. Same for the control base
- The electric current is 240-220 v/ 60-50 Hz/ 1600 w

HOW TO PREPARE TEA

- Open the Teapot cap, add water to the maximum and put the cap back-There is MAX sign inside the Teapot
- Plug the device into 220-240 V socket
- Press ON and the device will start automatically with showing countdown timer of 15 minutes.
- Upon hearing beep sound, Add Tea sign will be visible.
- Upon hearing beep sound. Add Sugar sign will be visible
- Upon hearing beep sound. Tea Made sign will be visible
- To keep warm, press Keep warm button and the liquid will be heating up over 87-92 for two hours for safety. if you want to use just press the button again to start the countdown timer

HOW TO PREPARE COFFEE

- Open the dallah cap; add 750 ml water and put the cap back on its position - Filling mark can be seen from inside and outside the Dallah.
- Plug the device into 220-240 V socket
Press ON and the device will start automatically with showing countdown timer of minutes.
- Upon hearing beep sound, Add Coffee sign will be visible.
- Upon hearing beep sound. Add Cardamom sign will be visible
- Upon hearing beep sound, Coffee Made sign will be visible
- To keep the heat, press Heat button and the liquid will be heating up over 87°-92° for two hours for safety. If you want to use, just press the button again to start the countdown timer.

LèPRESSO



دلة الشاي والقهوة العزبية

BOIL WATER & HEAT MILK

LPARCTM

تعليمات السلامة

من فضلك اقرأ التعليمات بعناية قبل الاستخدام

- لا تغمر قاعدة الدلة أو قاعدة التحكم بفي الماء عند التنظيف.
- لا تقم بتشغيل الدلة فارغة بدون إضافة سوائل
- لا تُضف مسحوق القهوة قبل الغليان، بمعنى آخر، لا تقم بإضافة مسحوق القهوة قبل أن يطلب الجهاز منك فعل ذلك، حيث يمكن أن يزيد فوران السائل خارج الدلة مما قد يؤدي إلى حروق في حال لمس السطح الساخن.
- يجب تشغيل الدلة على سطح مستوٍ بعيدًا عن الحواف لتجنب الحوادث.
- لا تقم بتوصيل السلك بالمقبس إذا تعرض للماء أو أي سائل آخر.
- يتطلب المراقبة عند استخدام الجهاز بالقرب من الأطفال.
- قم بفصل السلك من المقبس في حال عدم استخدام الجهاز. اترك الدلة لتبرد قبل التنظيف.
- لا تقم بتشغيل الدلة إذا كان السلك أو المقبس تالفاً.
- لا تضع الدلة بالقرب من الغاز أو الموقد الساخن عند تشغيلها.
- لا تقم بنقل أو تحريك الدلة أثناء التشغيل.

تعليمات هامة

- نكهة القهوة تعتمد على كمية مسحوق القهوة والهيل الذي تضيفه. الأمر نفسه بالنسبة للشاي.
- تحذير: يمكن أن يتسبب الاتصال بالجهد الكهربائي 110 فولت في تلف الجهاز.
- لا تملأ أعلى الحد الأدنى في الدلة أو إبريق الشاي.
- لا تقم بتنظيف الدلة أو إبريق الشاي من الأسفل. الأمر نفسه بالنسبة لقاعدة التحكم.
- التيار الكهربائي هو 220-240 فولت / 50-60 هرتز / 1600 واط.

طريقة تحضير الشاي

- قم بفتح غطاء إبريق الشاي، ثم قم بإضافة الماء حتى الحد الأقصى المذكور وأغلق الغطاء - هناك علامة MAX داخل إبريق الشاي للإشارة للحد الأقصى.
- قم بتوصيل الجهاز بمقبس الكهرباء بجهد 220-240 فولت.
- اضغط على زر التشغيل (ON) وسيبدأ الجهاز تلقائيًا وسيظهر عداد تنازلي للوقت (15 دقيقة).
- عند سماع صوت الإنذار، ستظهر علامة "أضف الشاي" أو "Add Tea".
- عند سماع صوت الإنذار، ستظهر علامة "أضف السكر" أو "Add Sugar".
- عند سماع صوت الإنذار، ستظهر علامة "تم إعداد الشاي" أو "Tea Made".
- للحفاظ على سخونة الشاي، اضغط على زر الحفاظ على الحرارة (Keep warm) وسيتم تسخين السائل بين 87-92 درجة لمدة ساعتين من أجل السلامة. إذا كنت ترغب في استخدامه مجددًا، اضغط على الزر مرة أخرى لبدء عداد الوقت التنازلي

طريقة تحضير القهوة

- قم بفتح غطاء الدلة؛ ثم أضف 750 مل من الماء وضع الغطاء مرة أخرى في مكانه - يمكن رؤية علامة الملع من الداخل والخارج للدلة.
- قم بتوصيل الجهاز بمقبس الكهرباء بجهد 220-240 فولت.
- اضغط على زر التشغيل (ON) وسيبدأ الجهاز تلقائيًا مع عرض عداد الوقت التنازلي بالدقائق.
- عند سماع صوت الإنذار، ستظهر علامة "أضف القهوة" أو "Add Coffee".
- عند سماع صوت الإنذار، ستظهر علامة "أضف الهيل" أو "Add Cardamom".
- عند سماع صوت الإنذار، ستظهر علامة "تم إعداد القهوة" أو "CoffeeMade".
- للحفاظ على حرارة القهوة، اضغط على زر الحرارة (Heat) وسيتم تسخين السائل بين 87-92 درجة لمدة ساعتين من أجل السلامة إذا كنت ترغب في استخدامه مجددًا، اضغط على الزر مرة أخرى لبدء عداد الوقت التنازلي.